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Abstract (en)
The fitting has a base unit (50), which is fastened to a longitudinal spar (40) of a slatted frame. A support unit (60), which is vertically adjustable, is
directed to the base unit and is connected with a bearing unit for receiving an end of the slat (30). A locking bolt (70) is inserted into the support unit
through the base unit from outside, in order to lock the support unit in vertical direction in relation to the base unit. An opening or recess is provided
at the base unit for receiving the locking bolt.

Abstract (de)
Es wird ein Beschlag zur höhenverstellbaren Lagerung von Latten (30) an einem Lattenrost offenbart. Ein Basiselement (50) ist an einem
Rahmenlängsholm (40) des Lattenrostes befestigt. Ein Tragelement (60), welches vertikal verschiebbar am Basiselement (50) geführt ist, ist mit
einem Lagerelement (10) zur Aufnahme des Endes der Latte (30) verbunden. Ein Riegel (70) ist von aussen horizontal durch das Basiselement (50)
hindurch in das Tragelement (60) einschiebbar, um das Tragelement (60) in vertikaler Richtung gegenüber dem Basiselement (50) zu verriegeln.
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